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Powracamy do wczorajszych informacji na temat obsunięcia się ziemii na skoczni w Wiśle Malince. Przypomnijmy na
długości około 15 metrów w okolicach zeskoku oderwały się zwały ziemi i skał łamiąc przy tym konstrukcję pod
igielit. Nikomu nic się nie stało, jednak już prawie na 100% można powiedzieć że skoczna w tym roku na pewno nie
zostanie otwarta. Zapytaliśmy burmistrza Wisły Jana Poloczka co to zdarzenie oznacza dla miasta. 

 

posłuchaj relacji

za wcześnie mówić o ile zwiększa się koszty budowy skoczni, jednak jak do tej pory pieniądze były dodaje Poloczek,
choć jak zastrzega nie miasto jest inwestorem

 

posłuchaj relacji

 

Z burmistrzem Wisły Janem Poloczkiem rozmawiał Jan Bacza

..................................................................
Czytaj również:

Skocznia...

Runęła ziemia pod skocznią
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